

Dr. Xia LIN

Dongtou, City of Wenzhou

CV E

Lin Xia, PhD candidate and associate researcher, is currently the Deputy Secretary of Dongtou District Committee, Wenzhou City, Mayor of District People's Government, and a talent trained for the top tier of "551 Talent Project" of Wenzhou City and third tier of "151 Talent Project" of Zhejiang Province.

From July 1993 to December 2010, she has been engaged in science research and development at Zhejiang Subtropical Crop Research Institute. She was mainly responsible for the selection and cultivation of fine breeds of flowers and landscape plants as well as research on forestry and ecological theories and applications. During that period from September 2006 to June 2010, she studied Ecology at Beijing Forestry University and successfully obtained doctoral degree. She has presided over 26 key research and transformation projects both in the city and in the entire province. She also presided over 5 development projects of science and technological achievements at the Academy of Agricultural Sciences and Department of Forestry in the province. Six of her projects have won prizes and awards in the city and the entire province. She has published over 30 academic papers and 2 works in national journals and periodicals. She has also won 4 patents for invention.

She was elected Deputy Secretary of Dongtou District Committee, Wenzhou City and Mayor of the District People's Government in November 2016. During the term of office, she strongly promoted ecological civilization construction, marine economy development, and cultural exchange and cooperation. She has also conducted extensive research in establishing an intelligent city, restoring beautiful ocean, and creating an ecological and highly livable city, which have made great achievements.

Dr. Xia LIN

Dongtou, City of Wenzhou

CV CN

林霞，女，博士研究生，副研究员。现任温州市洞头区委副书记、区人民政府区长，是温州市“551人才工程”第一层次、浙江省“151人才工程”第三层次培养人才。

1993年7月至2010年12月，在浙江省亚热带作物研究所从事科研产业开发工作，主要从事花卉、园林植物良种引选、栽培技术、林业生态等方面的理论及应用研究，期间2006年9月至2010年6月在北京林业大学生态学专业学习，获博士学位。先后主持省市重点科研与成果转化项目26项，主持省农科院、省林业厅重大科技产业化开发项目5项，主持项目获省、市级成果6项次，在国内刊物上发表学术论文30多篇，出版著作2部，获得发明专利4项。

2016年11月任中共温州市洞头区委副书记、区人民政府区长，期间大力推行生态文明建设、海洋经济发展、文化交流合作，在智慧城市、美丽海洋、生态宜居等领域展开了积极探索和深入实践，并取得了显著成效。